
Beantwoording verhelderende/technische vragen 
 
Vragen gesteld:  
Via email                           d.d.: 09-01-2024 
 
Vragensteller: Nicole Otten    Partij: DWG 
 
Portefeuillehouder: J. Briels 
 
Onderwerp: Krediet meetplan Artex 
 
 
Vraag: 

1. Er is één offerte toegevoegd, zijn er redenen om één offerte op te vragen en 
niet meer? 

2. Er wordt één meting uitgevoerd; we begrepen eerder van omwonenden dat zij 
graag meerdere metingen wilden. Wat is de reden voor één meting? 

3. Zijn continue metingen niet mogelijk? 
4. Er wordt verwezen naar de motie van 14-10-2021 “vaststelling 

bestemmingsplan Artex”. In deze motie werd het volgende aan het college 
opgedragen: 
Dragen het college op:  
- die metingen te laten verrichten die nodig zijn om precies te weten wat Artex uitstoot 
en deze bevindingen openbaar beschikbaar te maken. Hierbij onderzoeken of continu 
metingen een mogelijkheid zijn.  
- de werkwijze m.b.t. het onderzoek vooraf met de omwonenden te bespreken en 
realistische suggesties van de omwonenden hierbij mee te nemen  
- de raad vooraf over de kosten van een dergelijk onderzoek te informeren.  
-te handhaven op alle overtredingen die geconstateerd worden  
- ervoor te zorgen dat indieners van klachten, voor zover dat al niet het geval is, op een 
juiste en adequate manier terugkoppeling krijgen over wat er met hun klachten gebeurt. 
-erop toe te zien dat Artex, binnen de ruimte die de huidige vergunning en wetgeving 
biedt, haar getoonde bereidheid nakomt om aanvullende (al dan niet technische) 
maatregelen te treffen 

            
        Wat is de status van bullet 4-6. 
 
Antwoord:  

1. Er is 1 offerte toegevoegd omdat de meeting worden uitgevoerd door de 
Omgevingsdienst Midden- en West-Brabant (met ondersteuning). Alle deelnemers van 
de klankbordgroep (vertegenwoordiging van omwonenden, Artex, omgevingsdienst, en 
gemeente) hebben vertrouwen in deze partij uitgesproken en deze zijn ook voordeliger 
dan via een andere commerciële partij de meeting te laten verrichten. Daarnaast hebben 
zij al de kennis en ervaring met diverse metingen als ook kennis en ervaring met Artex. 



 

2. Het is weliswaar 1 meetplan maar deze bestaat uit diverse soorten metingen. De 
metingen zijn aan de voorkant ook besproken met de klankbordgroep. De 
klankbordgroep moet (per 09-01-2024) wel nog formeel akkoord geven op het 
meetvoorstel. 

3. Artex verricht reeds meerdere metingen en heeft al veel data. De meting die nu wordt 
uitgevoerd is om volledig transparant duidelijk te krijgen wat de uitstoot is in piek 
(maximale zwaarste) productie en volledig in aanwezigheid van alle betrokkenen. Een 
continue meeting geeft dit vertrouwen / duidelijkheid niet. Dit was ook een geen 
opdracht en in de klankbordgroep is ook overeenstemming bereikt over de voorgestelde 
aanpak. 

4. Artex heeft eind 2022 technische verbeteringen doorgevoerd (nieuwe luchtzuiveringen). 
Daarnaast heeft Artex een revisievergunning aangevraagd. Deze aanvraag wordt nog 
beoordeeld. Voorts wordt over de aanvraag advies van het Waterschap Aa en Maas 
ingewonnen. De inzet van Artex en het bevoegd gezag is dat de veranderingen voor wat 
milieu betreft, milieuneutraal dienen te zijn. Of dit daadwerkelijk zo ook door het 
bevoegd gezag beoordeeld wordt, zal pas bij de op te stellen (ontwerp)beschikking 
helder zijn.  
Ook is Artex weer voornemens de grote schoorsteen in gebruik te nemen wat ook beter 
zou zijn voor de uitstoot / vermindering klachten. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Datum beantwoording:  


